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§1 

Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till sam-

manträdet. 

 

§2  

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§3 

Fastställande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§4 

Val av justerare och dag för justering. 

Till justering av dagens protokoll utsågs Sievert Balkeståhl och 

Irene Lindström. Protokollet justeras elektroniskt och underteck-

nas vid nästa sammanträde den 16/9 2015 

 

§5 

Rapporter 

a. Rapporter från förvaltningen 

 

Patrik Derk, ny stadsdelsdirektör för Rinkeby-Kista till-

träder 1 september . Han har tidigare varit verksam i Sö-

dertälje. Patrik Derk kommer att bjudas in till ett kom-

mande möte. 

Medborgardialoger  

Det finns ett förslag för att skapa medborgardialoger, 

återkommer som ett ärende under hösten.  

 

Funktionshindersrådet och Pensionärsrådet möter nämn-

den innan sammanträdet den 29 oktober.  

 

Mat i skolorna 

Frågan har väckts kring möjlighet för pensionärer att äta 

lunch på våra skolor. 

Grundskolchef Nona Tolf tycker att det är ett utmärkt för-

slag. Inga formella hinder finns för att köpa sin lunch på 

skolan. Kontakta den lokala skolan för att anmäla in-

tresse.   

 

 En heldag 21 oktober planeras för inspiration och möte.  
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Fredag 21 aug kl. 14.00 avtackning för Olle Jonselius i 

matsalen plan 3. 

Evakueringen från Kista servicehus pågår. Renoveringen 

pågår för fullt. 

 

b. Statistikuppgifter och lediga platser inom äldreomsorgens 

boendeformer i Rinkeby-Kista.  

Ingen statistik. 

§6 

Ärenden till nästa nämndsammanträde, reflektioner 

 

-Underhålla bänkar och förråd på boulebanan vid Husby Gård 

sker/har skett under sommaren efter medborgarförslag från pens-

ionärer. 

-Tiggeriförbud. Frågan ligger på nationell nivå. 

-Ungdomar i stadsdelen erbjöds feriearbete i tre veckor under 

sommaren. Alla som sökte fick arbete. 

 

 

§7 

Lokalfrågor för öppna mötesplatser 

Lokalen i Rinkeby har fått taket vandaliserat. Det är skräpigt runt 

om kring. Lokalen öppnades den 17/8 efter sommarstängningen. 

 

Lokalen i Husby, nyckel till nya lokalen överlämnas i veckan. 

Ev. blir det en överlappning mellan gamla och nya lokalen pga 

det är mycket som måste ske innan allt är klart. 

 

Lokalen i Akalla, avtalet klart men datum för inflyttning inte 

fastställt. Gunnar kontaktar Sievert när det är klart. 

 

§8 

Övriga frågor 

Problem i Rinkeby 

Frågan ställdes om framtida möjlighet för personal vid Rinkeby 

öppna verksamhet. 

Gunilla återkommer med svar. 

 

Gångvägar 

Hål i asfalten i gångbanorna i stadsdelen förvärras under vinter. 

Det är lätt att olyckor sker. Gunnar Hörnfelt är informerad. 

Plattor lösa i Rinkeby centrum. 

 

Datorerna  

Datorerna fungerar inte vid Rinkeby öppna mötesplats. Verksam-

heten överväger nyinköp alt. uppgradering av befintliga datorer. 
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Sievert föreslår/ tipsar om att nya datorer med mobilt bredband 

vore det bästa lösningen.  

 

Störande musik vid Kista Torg 

Under sommaren har det vid olika evenemang spelats för hög 

musik vilket har varit störande för allmänheten och boende i om-

rådet. Polisanmälan har gjorts av boende. 

Pensionärsrådet lämnar frågan till stadsdelsnämnden med upp-

maningen att diskutera placering för kommande evenemang med 

hög musik. 

 

Kista Bibliotek 

Utsett till världens bästa bibliotek. 

 

Ansökan om verksamhet 

Ansökan skall inkomma 4 december 2015. 

 

§9 

Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde äger rum tisdagen den 16 september 2015  kl. 

10.00 på stadsdelsförvaltningen.  Förmöte från 9.30. 

 

§10 

Avslutning 

Ordförande Sievert Balkeståhl tackade alla och avslutade mötet. 
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Telefon och mailadresslista  

 

 

Namn Telefonnummer Mailadress 

Kerstin Illervik 08-759387 kil@bredband.net 

Irene Lindström 08-7509804, 

0725291555 

irene.lindstrom@bredband.net  

Kerstin Friman-Löfgren 0727276857 kerstin.f.lofgren@gmail.com 

Sievert Balkeståhl 0730230980 sievert@akalla.st 

Yvonne Zettergren 0739721228 rinkeby.oppna@outlook.com 

Britta Thunberg 0703046257 brita_elisabet.thunberg@comhem.se  

Margareta Söderström 08-7527225 em.soderstrom@spray.se  
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